
Jegyzőkönyv 

 

a Világítani Fogok Egyesület 2024. július 7-én megtartott közgyűléséről 

 

 

 

Helyszín: 3396 Kerecsend, Fő u. 154. Jelenlét Pont 

Időpont: 2024. július 7-én 10.00 óra 

Résztvevők: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Román Éva, az egyesület elnöke megnyitja a közgyűlést, megállapítja, hogy az 

határozatképes, mivel a 14 egyesületi tagból jelen van 12 fő. 

 

Jegyzőkönyv-vezetőnek Kiss Sándor titkárt javasolja, aki a jelölést elfogadja. 

A közgyűlés a jegyzőkönyv vezetésével Kiss Sándor titkárt megbízza. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Elekné Román Katalin Ritát javasolja, aki a felkérést elfogadja. 

A közgyűlés a jegyzőkönyv hitelesítésével Elekné Román Katalin Ritát megbízza. 

 

Román Éva elnök javasolja, hogy a kiküldött meghívóban szereplő napirendet tárgyalják meg.  

 

A közgyűlés a javaslatot elfogadta és az alábbiak szerint hagyta jóvá a napirendet: 

 

1. A 2023. évi pénzügyi mérleg, közhasznúsági jelentés és beszámoló 

2. A 2024. évi munkaterv és költségvetés 

3. Az egyesület vezetőségének megválasztása  

4. Egyebek 

 

 

1. napirendi pont 

A 2023. évi pénzügyi mérleg, közhasznúsági jelentés és beszámoló megtárgyalása 

 

Román Éva elnök: Az írásos előterjesztéshez kapcsolódóan van-e kiegészítés, illetve kérdés? 

 

Kiegészítés, illetve kérdés nem hangzott el, a közgyűlés egyhangú szavazással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

5/2024. (VII.7.) KGY határozat  

A Világítani Fogok Egyesület közgyűlése megtárgyalta az 

Egyesület 2023. évi mérlegét, közhasznúsági jelentését, 

valamint beszámolóját és azokat az előterjesztésekkel egyezően 

elfogadta. 

 

2. napirendi pont 

A 2024. évi munkaterv és költségvetés megtárgyalása 

 

Román Éva elnök: Költségvetésünk szinte havonta módosul. Az előterjesztés a mai tudásunk 

szerinti állapotot tükrözi.   
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Sándor András tag: A fejlesztési tartalék milyen célt szolgál? Ez az összeg le van most 

kötve? 

 

Kiss Sándor titkár: A fejlesztési tartalékot a közösségi tér tervezett kialakításának 

költségeire különítettük el. Jelenleg 28 millió Ft kincstárjegybe van fektetve. Ennek hozadéka 

augusztusban, a féléves futamidő lejártakor mintegy hétszázezer forint lesz. 

 

Sándor György elnökségi tag: Mennyi saját pénze van most az Egyesületnek? 

 

Kiss Sándor titkár: Az Egyesület saját, kötelezettségvállalással nem terhelt forrása az 

alapszámlán lévő összeg, amiből levonandó a „Közös jövőnkért” program keretében június 

hóra kifizetendő bérek, járulékok és egyéb költségek, mintegy 2 millió Ft, másfelől 

hozzáadódnak azok az összegek, amiket az „Adj esélyt!” program még nem folyósított 

támogatásának terhére megelőlegeztünk, mintegy 4-5 millió Ft.     

Gazdálkodásunkat nehezíti, hogy az egyes pályázati források nem mindig állnak akkor 

rendelkezésre, amikor az adott tevékenység finanszírozásához szükséges lenne. 

A TOP + pályázat keretében az Önkormányzat konzorciumi partnereként tervezett ötéves 

programnak július 1-jén kellett volna indulnia, azonban mindeddig nem történt meg a pályázat 

elbírálása. Ha megkapjuk a remélt támogatást, az öt év alatt összesen mintegy 100 millió Ft 

finanszírozást jelentene számunkra. 

 

Elekné Román Katalin Rita tag, szakmai koordinátor: A TOP+-ban tervezzük folytatni a 

fejlesztő foglalkozásokat és a pszichológusok munkáját is ebből a támogatásból 

finanszíroznánk a továbbiakban.  

A második félévre kapott máltai forrás kevesebb, mint az első félévi volt. Majd meglátjuk, 

mire lesz ez elég. 

 

Sándor György elnökségi tag: Látható, hogy az Egyesület finanszírozása némileg csökken 

2024-ben az elmúlt évhez képest.  

 

További kérdések, hozzászólások nem hangzottak el, a közgyűlés egyhangú szavazással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

6/2024. (VII.7.) KGY határozat  

A Világítani Fogok Egyesület közgyűlése megtárgyalta a 

Világítani Fogok Egyesület 2024. évi munkatervét és 

költségvetését, és az előterjesztéssel egyezően elfogadta azt.  

 

3. napirendi pont 

 

Az egyesület vezetőségének megválasztása  

 

Román Éva elnök: Az Egyesület elnökségének megbízatása július 10-én lejár. 

Alapszabályunk értelmében a vezetők megbízatása két évre szól. Mindhárman, Sándor 

György, Elek Ágnes Borbála és én is továbbra is vállaljuk az elnökségi munkát. Én azonban – 

megválasztásom esetén - egy év múlva le fogok mondani az elnöki tisztségről.  
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Jó lenne, ha erről tudnánk beszélgetni. Jó lenne, ha a „vének tanácsa” helyett a fiatalok 

vennék át a munkát. Javaslatokkal kellene ez ügyben előállni. 

 

Sándor György elnökségi tag: Az a baj, hogy a jelenlegi munkamegosztás szerint Évának 

nagyon sok ideje megy el a működéssel kapcsolatos feladatokra. Kétféle megoldást tudok 

elképzelni: 1. bővíteni a dolgozói létszámot, és ezeket a működési feladatokat átadni egy 

alkalmazottnak vagy 2. az elnököt tiszteletdíjasként alkalmazni. 

 

Elekné Román Katalin Rita tag: Ezt az egy év kegyelmi időt kell felhasz6nálnunk arra, 

hogy felépítsük az adománygyűjtési tevékenységünket annak érdekében, hogy saját 

forrásokból hosszabb távra tudjuk biztosítani működésünk pénzügyi hátterét.  

   

Román Éva elnök: Nem az adminisztratív feladatok jelentenek nagy terhet, hanem az, hogy a 

táborral kapcsolatos feladatok mellett az eredeti alapműködési feladatok is nálam maradtak. 

További gond, hogy nem vagyok jelen Kerecsenden, Nem látom át a napi működést. 

 

Elek Judit Sára tag: Legideálisabb az lenne, ha biztonságos pénzügyi hátteret tudnánk 

teremteni. B, verzióként a tagok is átvehetnének bizonyos feladatokat.    

 

Gaál Róbert tag: Az Egyesület úgy működik, mint egy cég. Bevételi forrásai azonban nem 

biztosak. Szükség lenne egy-két emberre, akik megpróbálnak forrásokat felkutatni, pénzt 

begyűjteni az Egyesület számára. 

 

Elekné Román Katalin Rita tag: A feladat leosztás túl szerteágazó és nem áttekinthető. A 

tábor és az egyéb programok „átfolynak” egymásba.  

 

Sándor András tag: Tök jó az önkéntes közösség, ennek azonban van egy nagyon erős 

korlátja. 

 

Sándor György elnökségi tag: Gond az, hogy az operatív feladatok egy jelentős része az 

elnöknél van.  

 

Sándor András tag: Hagyományos működésünk az önkéntes munkára alapult. 

 

Kiss Sándor titkár: Számunkra helyben a megfelelő emberek megtalálása jelenti a 

legnagyobb problémát. Olyanokra van szükségünk, akik egyszerre elkötelezettek, hozzáértőek 

és akikre hosszabb távon lehet számítani.   

 

Sándor György elnökségi tag: Máshol is sikerült megoldani azt, hogy az elnök csak 

képviseli a szervezetet, az operatív munkában azonban nem vesz részt (Bagázs, Igaz Gyöngy 

Alapítvány) 

 

Román Éva elnök: A tábort követően jó lenne leülni és közösen megbeszélni: hogyan 

tovább? Javaslom, hogy tartsunk egy informális megbeszélést ez ügyben. Vállaljuk, hogy ezt 

az elnökség megszervezi. 

Most javaslom, hogy térjünk vissza az eredeti napirendi ponthoz. Felkérem Kiss Sándor 

titkárt, hogy vezesse le az elnökség megválasztását.   
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Kiss Sándor titkár: Mivel az elnökség tagjaira nem hangzott el más javaslat, javaslom, hogy 

nyílt szavazással válasszuk újjá az elnökséget. Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy 

Egyesületünk elnökévé Román Évát, elnökhelyettesévé Elek Ágnes Borbálát, az elnökség 

tagjává pedig Sándor Györgyöt megválasszuk, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A közgyűlés ezt követően egyhangú szavazással az elnök, az elnökhelyettes és az elnökségi tag 

személyéről az alábbi határozatot fogadta el 

 

7/2024. (VII.7.) KGY határozat 

A Világítani Fogok Egyesület közgyűlése a Világítani Fogok 

Egyesület elnökévé Román Évát, elnökhelyettesévé Elek 

Ágnes Borbálát, az elnökség tagjává pedig Sándor Györgyöt 

2022. július 10-én kapott kétéves megbízatásuk lejártát 

követően 2024. július 11-től újabb két év időtartamra 

megválasztotta. 

 

4. napirendi pont 

 

Román Éva elnök: 2024. szeptember 14-én egy jótékonyági koncertet tervezünk tartani a 

Lézengő Ritterek Zenekar közreműködésével. Kérem Kiss Sándor titkárt, hogy tájékoztassa 

erről a tagságot.   

 

Kiss Sándor titkár: Már a tavaszi közgyűlésünkön is szóba került egy jótékonysági koncert 

megszervezésének ötlete. Azóta sikerült lefoglalni Budapesten a K11 Kulturális Központot, 

ahol 2024. szeptember 14-én tartanánk meg a koncertet. Ennek célja a JP-n tervezett 

közösségi tér építéshez szükséges források bővítése adományok gyűjtése révén. A koncert 

mellett bemutatnánk egyesületünk munkáját és a gyűjtés célját. Erre az alkalomra a zenekar 

állandó közönsége mellett várjuk az Egyesület tagjait, az önkénteseket, partnereinket. A 

rendezvény lehetőséget kínál arra is, hogy eddigi támogatóinkat meghívjuk és megköszönjük 

támogatásukat. A terem 120 férőhelyes. 

 

Elekné Román Katalin Rita tag: A meghívókat jó lenne minél előbb kiküldeni. 

 

Kiss Sándor titkár: A tábor után mindenképpen egyeztetnünk szükséges a rendezvény 

programjáról és el kell készítenünk, illetve ki kell küldenünk a meghívót is. 

 

Gál Zsombor tag: Nagyon nagy szükség lenne egy olyan emberre, aki külső forrásokat gyűjt. 

 

Elekné Román Katalin Rita tag: Valóban szükségünk lenne egy ilyen emberre. Jutalékos 

rendszerben lenne jó foglalkoztatni. 

  

Román Éva elnök: 2025. január-februárban a Magyar Zene Házában indul egy olyan 

kampány, amelyre másik két szervezettel minket is kiválasztottak. A rendezvény és a 

jótékonysági licitálás bevételeiből kaphatunk támogatást általunk megvalósítandó zenével 

összefüggő programokra.     
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Elekné Román Katalin Rita tag: Mi ezzel a lehetőséggel élve négy területre nyújtottuk be 

pályázatunkat (zenetanítás és zenekar építés Kerecsenden, hangszerbeszerzés, zenei tábor 

Kerecsenden és koncertlátogatás a Magyar Zene Házában) 

 

 

További észrevétel, javaslat nem lévén az elnök a közgyűlést bezárta. 

 

 

 

  

kmf. 

 

 

 

 

 

 

           Kiss Sándor 

           jegyzőkönyv-vezető 

   Elekné Román Katalin Rita 

     jegyzőkönyv-hitelesítő 

              Román Éva 

              elnök 

   

 


